

ISSN 1674-3709

CN 11-4479/N

国土资源情报

GUOTU ZIYUAN QINGBAO

● 主管单位：自然资源部 ● 主办单位：自然资源部信息中心



ISSN 1674-3709



万方数据

2021.9 总第249期

国土资源情报

GUOTU ZIYUAN QINGBAO

2021年第9期(总第249期)(月刊)

目次

自然资源管理

基于生态产品价值实现机制的城市更新思路研究 谭丽萍, 李 勇 3

国际资源动态

疫情影响下的全球矿业发展态势 郑国栋, 韩 见, 陈其慎, 等 9

世界前三大煤炭出口国煤炭业发展状况 何金祥, 郭 娟, 朱先云, 等 16

土地供应与需求

关于低丘缓坡地开发适宜性及合理性的分析 何振嘉, 罗林涛, 杜宜春 23

土地管理与制度改革

耕地保护经济补偿研究进展 孔淑杰, 梁伟森 29

矿产资源管理与制度改革

加拿大矿产勘查开发激励政策及其启示 席 磊, 袁国华 35

地方管理实践与探索

榆林市绿色矿山第三方评估工作概述及思考 王 力, 任永贤, 焦希锋, 等 44

广西北部湾经济区人口城市化与土地城市化协调发展研究 祝文婷, 韦燕飞, 童新华 49

封面图片来源: 全景

LAND AND RESOURCES INFORMATION

(MONTHLY)

Sep., 2021

Contents

No.249

The Study on the Urban Renewal Thoughts Based on the Realization Mechanism of Ecological Products Value

TAN Liping, LI Yong3

The Development Trend of Global Mining Under the Influence of COVID-19

ZHENG Guodong, HAN Jian, CHEN Qishen, et al.9

Development of Coal Industry in the Top Three Coal Exporting Countries in the World

HE Jinxiang, GUO Juan, ZHU Xianyun, et al.16

Analysis on the Suitability and Rationality of Developing Low Hill and Gentle Slope Land

HE Zhenjia, LUO Lintao, DU Yichun23

Research Progress of Economic Compensation for Cultivated Land Protection

KONG Shujie, LIANG Weisen29

Canada's Incentive Policies for Mineral Exploration and Development and Its Implications for China's Mineral Resources Administration

XI Xiao, YUAN Guohua35

Overview and Reflection on Third-party Evaluation of Green Mine in Yulin City

WANG Li, REN Yongxian, JIAO Xifeng, et al.44

Study on the Coordinated Development of Population Urbanization and Land Urbanization in Beibu Gulf Economic Zone of Guangxi

ZHU Wenting, WEI Yanfei, TONG Xinhua49